

ရှင်ပေတရုဩဝါဒစာ ပထမစောင်

1 ယေရှုခရစ်၏တမန်တော် ငါပေတရုသည် မိမိ၏နေအိမ်နှင့် ဝေးကွာနေရသည့် ဘုရားသခင်၏ ရွေးနှုတ်တော်မူသော ပုန္တူပြည်၊ ဂလာတီပြည်၊ ကပ္ပဒေါက်ပြည်၊ အာရှီပြည်၊ ဗိသုနီပြည်၊ အရပ်ရပ်၌ ကွဲပြားသောသူတို့ကို နှုတ်ဆက်လိုက်ပါ၏။² ဘုရားသခင်သည် သူ၏သန့်ရှင်းသောသူတို့ ဖြစ်စေခြင်းငှါ သင်တို့ကို ရွေးကောက်ခြင်းငှါ ရှေးမဆွကပင် ကြံစည်တော်မူ၏။ သင်တို့ကို သန့်ရှင်းစေသောသူသည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ပင် ဖြစ်၏။ ယေရှုခရစ်၏အသွေးတော်အားဖြင့် နာခံရန်နှင့် သန့်ရှင်းစင်ကြယ်စေခြင်းငှါ ဘုရားသခင်အလိုတော်ရှိ၏။ ကြွယ်ဝသောကျေးဇူးတော်နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းသည် သင်တို့နှင့်အတူ ရှိပါစေသော။

အသက်ရှင်သောမျှော်လင့်ခြင်း

³ သခင်ယေရှုခရစ်၏ ခမည်းတော်ဘုရားသခင်သည် မင်္ဂလာရှိပါစေသော။ ဘုရားသခင်သည် ကရုဏာတော်နှင့် ပြည့်စုံတော်မူ၍ ထိုကရုဏာတော်အားဖြင့် ငါတို့အား အသစ်သော အသက်တာကို ပေးတော်မူ၏။ သေခြင်းမှ ရှင်ပြန်ထမြောက်တော်မူသော ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ဤအသစ်သောအသက်တာသည် အသက်ရှင်သော မျှော်လင့်ခြင်းကို ယူဆောင်လာ၏။⁴ ဘုရားသခင်၏သားသမီးတို့အတွက် ကောင်းကင်၌ ထားရှိသောဘုရားသခင်၏ကောင်းကြီးမင်္ဂလာများကို ငါတို့စောင့်မျှော်လျှက်နေကြ၏။ ထိုကောင်းကြီးမင်္ဂလာများသည် မပျက်စီးနိုင်။ သူတို့၏အဆင်လှပခြင်းကို မပျောက်ကွယ်နိုင်။ ပျက်ဆီးခြင်းကိုလည်း မခံနိုင်။⁵ သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်တန်ခိုးတော်

သည် သင်တို့ကယ်တင်ခြင်းသို့ မရောက်မှီတိုင် အောင် သင်တို့ကို စောင့်ရှောက်တော်မူလိမ့်မည်။ ထိုကယ်တင်ခြင်းသည် နောက်ဆုံးသော ကာလာ၌ သင်တို့ကိုပေးရန် အဆင်သင့်ရှိ၏။⁶ အထူးထူးအပြား ပြားသောဒုက္ခဝေဒနာများကိုခံရခြင်းသည် တစ်ခဏတာသင်တို့ကို ဝမ်းနည်းစေသော်လည်း ထိုအရာသည် သင်တို့ကို ဝမ်းမြောက်စေ၏။⁷ ဤဒုက္ခဝေဒနာများသည် အဘယ်ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာရသနည်း။ သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းသည် သန့်ရှင်းစင်ကြယ်မှုရှိမရှိကို စမ်းသပ်ခြင်းဖြစ်၏။ ဤသန့်ရှင်းစင်ကြယ်သော ယုံကြည်ခြင်းသည် ရွှေထက်သာ၍ တန်ဖိုးရှိ၏။ ရွှေကို စင်ကြယ်စေခြင်းငှါ မီးဖြင့်စမ်းသပ်နိုင်၏။ သို့သော်လည်း ရွှေသည် ပျက်စီးသွားလိမ့်မည်။ သင်တို့၏သန့်ရှင်းစင်ကြယ်သောယုံကြည်ခြင်းသည် ယေရှုခရစ်ပေါ် ထွန်းတော်မူသောအခါ သင်တို့ကို ချီးမွမ်းခြင်း၊ ဘုန်းအသရေနှင့် ဂုဏ်ပြုခြင်းကို ယူဆောင်ပေးလိမ့်မည်။⁸ ခရစ်တော်ကို သင်တို့မမြင်သော်လည်း ချစ်ကြ၏။ ယခုပင်လျှင် သင်တို့မမြင်သော်လည်း ယုံကြည်ကြ၏။ ပြော၍မမှီနိုင်သောဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့် သင်တို့ပြည့်ဝကြ၏။ ထိုဝမ်းမြောက်ခြင်းသည် ဘုန်းအသရေနှင့်ပြည့်စုံ၏။⁹ သင်၏ယုံကြည်ခြင်းသည် ပန်းတိုင်ရှိ၏။ သင်တို့သည် ကယ်တင်ခြင်းတည်းဟူသော ထိုပန်းတိုင်ကို လက်ခံရရှိကြ၏။¹⁰ ထိုကယ်တင်ခြင်း အကြောင်းအရာကို ပရောဖက်တို့သည် စေ့စေ့စစ်ကြာမေးမြန်းရှာဖွယ်၍ သင်တို့ခံရသောကျေးဇူးတော်အကြောင်းကို ဟောပြောကြ၏။¹¹ ခရစ်တော်၏ ဝိညာဉ်တော်သည် ထိုပရောဖက်တို့၌ရှိ၏။ ထိုဝိညာဉ်တော်သည် ခရစ်တော်ခံရမည့်ဝေဒနာ

ကို၎င်း၊ ဝေဒနာခံပြီးမှ ဝင်စားတော်မူရသော ဘုန်းအသရေအကြောင်းကို၎င်း ဟောပြောတော်မူ၏။ ထိုပရောဖက်တို့သည် ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် သူတို့ထံသို့ ထင်ရှားစေသော အရာများကို ကြီးစားသင်ကြားမှတ်ယူကြ၏။ သူတို့သည် အဘယ်သို့ သောအချိန်ကာလ၌ ထိုအရာများဖြစ်ပေါ် လာ၍ ထိုအချိန်တွင် ကမ္ဘာမြေကြီးသည် အဘယ်သို့ ဖြစ်မည်ကို ကြီးစားလေ့လာကြ၏။ ¹²ထိုပရောဖက်တို့၏အမှုဆောင်ခြင်းသည် သူတို့အတွက် မဟုတ်ဘဲ သင်တို့အားလုံးအတွက်ဖြစ်သည်ကို ဝိညာဉ်တော်သည် ထိုပရောဖက်တို့ကို သိစေတော်မူ၏။ သင်တို့ထံသို့ ဝမ်းမြောက်စရာသတင်းကောင်းကို ဟောပြောသောသူတို့ထံမှ သင်တို့ကြားခဲ့ပြီးသောအရာများကိုပင် သူတို့သည် ဟောပြောကြ၏။ သူတို့သည် ကောင်းကင်ဘုံမှ စေလွှတ်တော်မူသောသန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ကူညီမစမှုဖြင့် ဤအကြောင်းအရာများကို ဟောပြောကြ၏။ ကောင်းကင်တမန်တို့သည်လည်း ဤအရာများကို အလွန်သိလိုစိတ်ရှိကြ၏။

သန့်ရှင်းသောအသက်တာသို့ခေါ်တော်မူခြင်း

¹³သို့ဖြစ်၍ ကိုယ်ကို ချုပ်တည်းခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်၏အမှုတော်ဆောင်ရန် ကိုယ်ကို ပြင်ဆင်ကြလော့။ ယေရှုခရစ် ပေါ်ထွန်းတော်မူသောအခါ သင်တို့အတွက်ဖြစ်သောကျေးဇူးတော်၌ သင်တို့၏မျှော်လင့်ခြင်းအားလုံးကို ထားရှိရမည်။ ¹⁴အထက်က ဤအကြောင်းအရာများကို သင်တို့မသိ။ ထို့ကြောင့် ဆိုးသွမ်းသောအမှုများကို ပြုလုပ်ရန် အလိုရှိကြ၏။ သို့သော်လည်း ယခုတွင် သင်တို့သည် နာခံသော ဘုရားသခင်၏သားသမီးများဖြစ်သဖြင့် အထက်က နေထိုင်သကဲ့သို့ မနေကြနှင့်။ ¹⁵ဘုရားသခင်သည် သန့်ရှင်းတော်မူသည်နည်းတူ သင်တို့သည်လည်း ပြုသမျှတို့၌ ကိုယ်တော်ကဲ့သို့ သန့်ရှင်းခြင်းရှိကြလော့။ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့အား ခေါ်တော်မူ၏။ ¹⁶ကျမ်းစာ၌ “ငါ

သည် သန့်ရှင်းတော်မူသောကြောင့်၊ သင်တို့သည်လည်း သန့်ရှင်းခြင်းရှိကြလော့”* ဟုရေးသားထား၏။

¹⁷သင်တို့သည် ဘုရားသခင်ထံတော်သို့ ဆုတောင်းသောအခါ ဘုရားသခင်ကို သင်တို့၏အဘအဖြစ် ခေါ်ကြ၏။ ဘုရားသခင်သည် လူတစ်ယောက်စီကို မျှတစွာတရားစီရင်တော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့သည် လောက၌ ဧည့်သည် သူစိမ်းများဖြစ်နေစဉ် ဘုရားသခင်ကို ရှိသေလေးစားခြင်းဖြင့် အသက်ရှင်ကြရ မည်။

¹⁸အထက်က အကျိုးမဲ့အသက်ရှင်ခဲ့ ကြောင်းကိုယ်ကိုယ် သိကြ၏။ ထိုကဲ့သို့ သောအသက်တာမျိုးကို သင်တို့ထက် ရှေးဦးစွာ နေထိုင်ခဲ့သောလူတို့ထံမှ လက်ခံရရှိကြ၏။ သို့သော်လည်း သင်တို့သည် ထိုကဲ့သို့သောအသက်ရှင်ခြင်းမှ လွတ်မြောက်ခြင်းခံရ၏။ သင်တို့ကို ဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်သော်လည်း ဖျက်ဆီးခြင်းခံနိုင်သောရွှေ၊ ငွေကဲ့သို့ သောပျက်စီးတတ်သောအရာများဖြင့် ဝယ်ယူသည်မဟုတ်။ ¹⁹သို့ရာတွင် သန့်ရှင်းစင်ကြယ်၍ ပြည့်စုံသောသိုးသူငယ်ကို ပူဇော်သကဲ့သို့ ပူဇော်ခြင်းခံတော်မူသောခရစ်တော်၏အသွေးတော်အားဖြင့် သင်တို့ကို ဝယ်ယူထား၏။ ²⁰ကမ္ဘာမဖန်ဆင်းမှီကပင်လျှင် ခရစ်တော်သည် ရွေးချယ်တော်မူခြင်းခံရ၏။ သို့သော်လည်း ယခုနောက်ဆုံးကာလ၌ ကိုယ်တော်ကို လောကသို့ သင်တို့အဘို့ ထင်ရှားစွာ ပြသတော်မူ၏။ ²¹သင်တို့သည် ခရစ်တော်အားဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်ကြ၏။ ဘုရားသခင်သည် ခရစ်တော်အား သေခြင်းမှထမြောက်စေ၍ ဘုန်းအသရေကို ပေးတော်မူသောသူဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် မျှော်လင့်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်၌တည်၏။

²²သမ္မတရားကို နာခံခြင်းအားဖြင့် သင်တို့သည် ကိုယ်ကိုယ်စင်ကြယ်စေကြ၏။ ထို့ကြောင့် ယခုတွင် သင်တို့၏ညီအစ်ကိုမောင်နှမ

*“ငါသည် ... ရှိကြလော့” ဝတ်ပြု 11:44-45 19:2 20:7

တို့ကို စစ်မှန်သော ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့် ချစ်နိုင်ကြ၏။ အချင်းချင်း စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ဖြင့် နက်နဲစွာ ချစ်ကြလော့။²³ သင်တို့သည် ဒုတိယမွေးဘွားခြင်း ကိုခံရပြီ။ ဤအသစ်သောအသက်တာသည် သေတတ်သောမျိုးစေ့မှ လာသော အသက်တာမျိုးမဟုတ်။ သို့သော်လည်း၊ မသေနိုင်သောမျိုးစေ့မှလာ၏။ သင်တို့သည် အသက်ရှင်၍ အစဉ်အမြဲဆက်လက်တည်ရှိ တော်မူသောဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်အားဖြင့် ဘွားမြင်ခြင်းကိုခံတော်မူ၏။²⁴ ကျမ်းစာက၊

“လူတို့သည် ကာလအစဉ်အမြဲ အသက်ရှင်လိမ့်မည်မဟုတ်။ လူတို့သည် မြက်ပင်ကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ သူတို့၏ဘုန်းအသေရသည် မြက်ပင်ကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ မြက်ပင်သည် ခြောက်သွေ့၍ မြက်ပင်သည်လည်း ကြွေတတ်၏။

²⁵ သို့သော် ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည် အစဉ်အမြဲ အသက်ရှင်၏” ဟုဆိုထား၏။

ဟေရှာ၊ 40:6-8

ဤအရာသည် သင်တို့အား ဟောပြောသော နှုတ်ကပတ်တော် ဖြစ်၏။

အသက်ရှင်သောကျောက်နှင့် သန်ရှင်းသော လူမျိုး

2 သူတစ်ပါးကို ထိခိုက်နာကျင်စေသောအရာ မပြုကြနှင့်။ အမျိုးမျိုးသောမနာလိုခြင်း လှည်းပြားခြင်းနှင့်သူတစ်ပါးမကောင်းကြောင်း ပြောဆိုခြင်းတို့ကို သင်တို့၏အသက်တာမှ ဖယ်ရှားကြလော့။² ဘွားစသောသူငယ်ကဲ့သို့ ဖြစ်ကြလော့။ သင်တို့၏ဝိညာဉ်ကို ခွန်အားဖြစ်စေသောနို့စစ်ကို ဆာငတ်ကြလော့။ ထိုကဲ့သို့ သောက်ခြင်းဖြင့် ကြီးထွားလာ၍ ကယ်တင်ခြင်းခံရမည်။

³ သင်တို့သည် သခင်ဘုရား၏ကောင်းမြတ်ခြင်းကို မြည်းစမ်းခဲ့ပြီဖြစ်၏။

⁴ သခင်ဘုရားသည် အသက်ရှင်သော “ကျောက်”* ဖြစ်တော်မူ၏။ လောကီသားတို့သည် ထိုကျောက်ကို အလိုမရှိကြ။ သို့သော်လည်း ကိုယ်တော်သည် ဘုရားသခင်ရွေးချယ်တော်မူသောကျောက်ဖြစ်၏။ ကိုယ်တော်သည် ဘုရားသခင်အတွက် အလွန်မွန်မြတ်တော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် ကိုယ်တော်ထံတော်သို့ လာကြလော့။⁵ သင်တို့အားလုံးသည်လည်း အသက်ရှင်သောကျောက်များ ဖြစ်ကြ၏။ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့အား ဝိညာဉ်နှင့်ဆိုင်သောဗိမာန်တော်ကို တည်ဆောက်ရန် အသုံးပြုတော်မူ၏။ ထိုဗိမာန်တော်တွင် သန်ရှင်းသောယဇ်ပုရောဟိတ်များအဖြစ် ဆောင်ရွက်ရန် ဖြစ်၏။ သင်တို့သည် သန်ရှင်းသောယဇ်များကို ယေရှုခရစ်တော်ကြောင့် လက်ခံသောဘုရားသခင်အား ပူဇော်ရမည်။⁶ ကျမ်းစာက၊

“ငါသည် မွန်မြတ်သော တိုက်ထောင်အဖြစ်ကျောက်ကို ငါရွေးချယ်တော်မူပြီ။ ထိုကျောက်ကို ဇိအုန်* တောင်ပေါ်၌ ချထား၏။ သူ့ကို ယုံကြည်သောသူတို့သည် ရှက်ကြောက်ခြင်းမရှိရ” ဟုဆို၏။

ဟေရှာ၊ 28:16

⁷ ယုံကြည်ခြင်းရှိသော သင်တို့အတွက် ထိုကျောက်သည် အလွန်မွန်မြတ်တော်မူ၏။ သို့သော်လည်း မယုံကြည်သော သူတို့အတွက် သူသည်

“တိုက်ကို တည်သောသူတို့၏ပယ်ထားသောကျောက်သည် တိုက်ထောင်အုတ်မြစ်ကျောက် ဖြစ်လာ၏။”

ဆာလံ၊ 118:22

ကျောက် ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်နှင့်ဆိုင်သောဗိမာန်တော်သို့မဟုတ် အိမ်တော် (သူ၏လူ)၌ အရေးကြီးဆုံးသောကျောက်။

ဇိအုန် ယေရှုလင်၏အခြားသောအမည်၊ ဘုရားသခင်ရွေးကောက်သောလူများ၏မြို့

⁸မယုံကြည်သောသူတို့အတွက် သူသည်

“ထိမိ၍လဲစရာကျောက်လူတို့ကို လဲစရာ ဖြစ်စေသောကျောက်ဖြစ်၏။”

ဟေရှာ၊ 8:14

လူတို့သည် ထိမိလဲကြ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ဘုရားသခင်၏စကားတော်ကို နာမခံသော ကြောင့် ဖြစ်၏။ ထိုလူတို့အတွက် ဘုရားသခင် ၏အစီအစဉ်သည် ထိုကဲ့သို့ပင် ဖြစ်တော်မူ၏။ ⁹သို့သော်လည်း သင်တို့သည် ရွေးချယ်ထား ခြင်းခံရသောသူများ ဖြစ်ကြ၏။ သင်တို့သည် ဘုရင်၏ယင်ပုရောဟိတ်များဖြစ်ကြ၏။ သင်တို့ သည် သန့်ရှင်းသောလူမျိုးဖြစ်ကြ၏။ ဘုရား သခင်သည် သင်တို့ကို ပိုင်တော်မူ၏။ ဘုရား သခင်သည် ပြုတော်မူသောအံ့ဩဖွယ်အရာ များကို ဟောပြောရန် သင်တို့ကို ရွေးချယ် တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့ကို မှောင် မိုက်ထဲမှ အံ့ဩဖွယ်အလင်းတော်သို့ခေါ် သွင်း တော်မူ၏။ ¹⁰တစ်ချိန်တစ်ခါက သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏လူများမဟုတ်။ ယခုမူကား ဘုရားသခင်၏လူများဖြစ်ကြ၏။ အထက်က သင်တို့သည် ကရုဏာတော်ကို တစ်ခါမျှ မရရှိ ခဲ့ကြ။ သို့သော်လည်း ယခုတွင် သင်တို့သည် ကရုဏာတော်ကိုရရှိပြီ။

ဘုရားသခင်အတွက် အသက်ရှင်ပါ

¹¹ချစ်မိတ်ဆွေတို့၊ သင်တို့သည် ဧည့်သည် များနှင့် သူစိမ်းများကဲ့သို့ဖြစ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့ခန္ဓာကိုယ်၏တပ်မက်သော မကောင်းမှု အကျင့်များကို လွန်ကျူးခြင်းမှ ရှောင်ရှားနိုင် ရန် သင်တို့ကို ငါတောင်းပန်၏။ ဤအရာတို့ သည် သင်တို့၏စိတ်ဝိညာဉ်နှင့် စစ်ပြိုင်တတ် ၏။ ¹²မယုံကြည်သောသူအားလုံးသည် သင်တို့ ၏ပတ်လည်တွင် အသက်ရှင်နေထိုင်လျက်ရှိကြ ၏။ သင်တို့သည် မကောင်းသောအကျင့်ကို ပြုသည်ဟု သူတို့သည် မဟုတ်မမှန် ပြစ်တင် ကဲ့ရဲ့ကြ၏။ ထို့ကြောင့် ကောင်းသောအသက် တာဖြင့် အသက်ရှင်ကြလော့။ သို့ဖြစ်လျှင် သူ

တို့သည် သင်တို့၏ကောင်းသောအကျင့်ကို မြင် ၍ ကိုယ်တော်ကြွလာတော်မူသောနေ့၌ ဘုရား သခင်ကို ချီးမွမ်းကြလိမ့်မည်။

သြဇာအာဏာရှိလူတိုင်း၏ စကားကိုနာခံပါ

¹³ဤလောက၌ သြဇာအာဏာရှိသောသူ တို့ကို နာခံကြလော့။ ဤအရာကို သခင်ဘုရား အတွက် လုပ်ဆောင်ကြလော့။ အာဏာအရှိ ဆုံးသောဘုရင်ကို နာခံလော့။ ¹⁴ဘုရင်ထံမှ စေလွှတ်သောခေါင်းဆောင်များကိုလည်း နာ ခံကြလော့။ သူတို့သည် မကောင်းမှုပြုသောသူ တို့ကို ဒဏ်ခတ်ရန်နှင့် ကောင်းသောအမှုကို ပြုသောသူတို့အား ချီးမွမ်းရန် စေလွှတ်ခြင်းခံရ ၏။ ¹⁵ထို့ကြောင့် သင်တို့သည် ကောင်းသော အမှုကိုပြုလျှင် မိုက်မဲသောသူတို့သည် သင်တို့ ကို မကောင်းမှုပြောဆိုခြင်းမှ ရပ်တန့်စေ၏။ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်သည် ထိုသို့ပင် ဖြစ် ၏။ ¹⁶လူလွတ်ကဲ့သို့ အသက်ရှင်ကြလော့။ သို့သော်လည်း သင်တို့၏လွတ်လပ်မှုသည် မကောင်းသောအမှုများကိုပြုရန် ဆင်ခြေခြင်း အဖြစ် မသုံးကြနှင့်။ ဘုရားသခင်၏အမှုတော် ဆောင်သကဲ့သို့ နေထိုင်ပြုမူကြလော့။ ¹⁷ခပ် သိမ်းသောလူတို့ကို ရှိသေကြလော့။ ဘုရား သခင်၏မိသားစု၌ရှိသော ညီအစ်ကိုမောင်နှမ တို့ကို ချစ်ကြလော့။ ဘုရားသခင်ကို ကြောက် ရွံကြလော့။ ရှင်ဘုရင်ကို ရှိသေခြင်းရှိကြလော့။

ခရစ်တော်၏ ဆင်းရဲဝေဒနာပုံသက်သေများ

¹⁸အစေခံငယ်သားတို့၊ အလွန်ရှိသေလေး စားခြင်းနှင့်တကွ ကိုယ်သခင်တို့၏အုပ်စိုးခြင်းကို ဝန်ခံကြလော့။ ကောင်း၍ ကြင်နာတတ်သော သခင်တို့ကို၎င်း၊ မကောင်းသောသခင်တို့ကို နာခံကြလော့။ ¹⁹အပြစ်မပြုသော်ငြားလည်း လူတစ်ယောက်သည် ဆင်းရဲဒုက္ခကို ခံရတတ် ၏။ ထိုသူသည် စိတ်နှလုံးတွင် ဘုရားသခင် ကို နက်နဲစွာထားရှိ၍ ဆင်းရဲဒုက္ခကိုခံရလျှင် ဘုရားသခင်ကို နှစ်သက်စေတော်မူ၏။ ²⁰သို့ သော်လည်း သင်တို့သည် အမှားပြုလုပ်ခြင်းအ

တွက် ပြစ်ဒဏ်ပေးခြင်းခံရလျှင် ထိုဒဏ်ခတ်ခြင်းကိုခံရခြင်း၌ ချီးမွမ်းစရာမရှိ။ သို့သော်လည်း ကောင်းမှုအတွက် ဆင်းရဲဒုက္ခခံရပြီး သည်းခံလျှင် ဘုရားသခင်နှစ်သက်တော်မူ၏။²¹ ထိုသို့အလိုငှါသင်တို့ကို ခေါ်တော်မူ၏။ ခရစ်တော်သည် သင်တို့လိုက်နာရန် ပုံသက်သေပေးတော်မူ၏။ ကိုယ်တော်ပြုသကဲ့သို့ သင်တို့လည်းပြုရမည်။ ဆင်းရဲဒုက္ခခံရစဉ်တွင် စိတ်ရှည်ကြာလော့။ ခရစ်တော်သည် သင်တို့အတွက် ဆင်းရဲဒုက္ခကိုခံတော်မူ၏။

²² “ကိုယ်တော်သည် ဒုစရိုက်တစ်စုံတစ်ခုမျှ မလွန်ကျူး။ နှုတ်တော်မှ အဘယ်မှသာ မျှမထွက်။” *ဟေရှာယ၊ 53:9*

²³ လူတို့သည် ခရစ်တော်ကို စော်ကားကြသောအခါ ကိုယ်တော်သည် သူတို့ကိုပြန်၍ စော်ကားခြင်းမပြု။ ကိုယ်တော်သည် ဒုက္ခဝေဒနာခံရသောအခါ လူတို့ကို ခြိမ်းခြောက်ခြင်းမပြု။ ဘုရားသခင်အား ကိုယ့်ကိုကိုယ် စောင့်ရှောက်ခွင့်ပေးတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်တစ်ပါးတည်းသာမှန်ကန်စွာ စီရင်တော်မူ၏။²⁴ ငါတို့အပြစ်များကို ကိုယ်တော်တိုင် လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ်ခံတော်မူ၏။ ငါတို့သည် အပြစ်၌ အသက်ရှင်ခြင်းမှ ရပ်တန့်၍ ပြောင့်မတ်စွာ အသက်ရှင်နိုင်မည်အကြောင်း ကိုယ်တော်သည် ဤအမှုကို ပြုတော်မူ၏။ အကျွန်ုပ်တို့မှန်ကန်စွာ အသက်ရှင်ရန်နှင့် အပြစ်ထဲတွင် အသက်မရှင်ရန် သူသည် ထိုကဲ့သို့ ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်၏။ ကိုယ်တော်၏ဒဏ်ချက်တော်ကြောင့် သင်တို့သည် အနာပျောက်လျက်ရှိကြ၏။²⁵ သင်တို့သည် လမ်းမှားသို့ လိုက်သောသို့ကဲ့သို့ ဖြစ်ကြ၏။ သို့သော်လည်း ယခုတွင်သင်တို့ကို စောင့်ရှောက်တော်မူသောသို့ထိန်းထံသို့ ပြန်ရောက်ပြီ။

မိန်းမတို့နှင့် ခင်ပွန်းသည်များ

3 အထက်ဆိုခဲ့ပြီးသည်နည်းတူ မိန်းမတို့၊ ကိုယ်ခင်ပွန်း၏ အုပ်စိုးခြင်းကို ဝန်ခံကြ

လော့။ သို့မှသာ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို မနာခံသော ကိုယ်ခင်ပွန်းအား ယုံကြည်ရန် သွေးဆောင်နိုင်မည်။ သင်တို့သည် တစ်စုံတစ်ရာမျှပြောရန် လိုလိမ့်မည်မဟုတ်။ သူတို့သည် မိမိတို့မယားအသက်ရှင်ပုံအားဖြင့် သွေးဆောင်ခြင်းကိုခံရမည်။² အကြောင်းမူကား၊ သင်တို့၏ စင်ကြယ်သောအသက်တာ၊ ဘုရားသခင်ကို ရိုသေလေးစားခြင်းနှင့် ပြည့်ဝခြင်းကို သူတို့မြင်ကြလိမ့်မည်။³ သင်တို့ကို လှပစေသောဆံပင်ကျစ်ခြင်း၊ ရွှေဆင်ခြင်း၊ ကောင်းသောအဝတ်အစားများတွင် သင်တို့မိမိအားထားခြင်းမပြုကြနှင့်။⁴ သင်တို့၏လှပခြင်းသည် သင်တို့၏စိတ်နှလုံးမှ ထွက်လာရမည်။ နူးညံ့သိမ်မွေ့သောအလှဖြစ်ရမည်။ ထိုအလှသည် ပျက်စီးပျောက်ကွယ်သွားလိမ့်မည်မဟုတ်။ ဘုရားသခင်အတွက် အလွန်အဖိုးတန်၏။⁵ ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်တိုးစားသောရှေးကာလကသန်ရှင်းသော မိန်းမတို့သည် ထိုနည်းတူ ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့သည် ဤနည်းဖြင့် ကိုယ်ကိုလှပအောင်ပြင်ဆင်ကြ၏။ သူတို့သည် ကိုယ်ခင်ပွန်း၏အုပ်စိုးခြင်းကို ဝန်ခံကြ၏။⁶ စာရာကဲ့သို့ သောမိန်မတို့အကြောင်းကို ငါပြော၏။ သူမသည် ကိုယ်ခင်ပွန်းအာဗြဟံကို နာခံ၍ သခင်ဟု ခေါ်ဆို၏။ သင်တို့မိန်းမတို့သည် ကြောက်ရွံ့ခြင်းကင်း၍ ကောင်းမှုကိုပြုလျှင် စာရာ၏စစ်မှန်သောသားသမီးများ ဖြစ်ကြ၏။

⁷ ထိုနည်းတူပင် သင်တို့ယောက်ျားတို့သည် ကိုယ်ခင်ပွန်းတို့နှင့်အတူ နားလည်တတ်သောနည်းလမ်းဖြင့် အသက်ရှင်ရမည်။ သင်တို့သည် သင်တို့၏မိန်းမများကို ရိုသေမှုပြုကြလော့။ သူတို့သည် သင်တို့ထက် သာ၍အားနည်းကြ၏။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် သင်တို့၏ခင်ပွန်းကို ပေးသောကောင်းချီးအတိုင်း သင်တို့ကို ပေးတော်မူ၏။ သင်တို့အား စစ်မှန်သော အသက်တာကို ပေးသောအရာသည် ကျေးဇူးတော်ဖြစ်၏။ သင်တို့၏ဆုတောင်းခြင်းအမှု၌ အဘယ်အရာမျှ မဆီးတားစေခြင်းငှါ ဤအရာများကို ပြုလုပ်ကြလော့။

**မှန်ကန်စွာပြုလုပ်ခြင်းကြောင့်
ခံရသောဆင်းရဲဒုက္ခ**

⁸ထိုကြောင့် သင်တို့အားလုံးသည် ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူတကွနေထိုင်ကြလော့။ တစ်ယောက်နှင့်တစ်ယောက် နားလည်ကြလော့။ ညီအစ်ကိုကဲ့သို့ အချင်းချင်းချစ်ကြလော့။ စိတ်နှိမ်ချခြင်းနှင့် ကြင်နာခြင်းရှိကြလော့။ ⁹ကိုယ်အဘို့ မကောင်းမှုပြုသောသူကို လက်တုံ့ပြန်ရန် မကောင်းမှုကို မပြုကြနှင့်။ မိမိကို မကောင်းပြောသောကြောင့် ပြန်လည်တုံ့ပြန်မှုဖြင့် ပြန်၍မကောင်းကြောင်း မပြောကြနှင့်။ သို့သော်လည်း ထိုသူကို ကောင်းချီးပေးရန် ဘုရားသခင်အား တောင်းခံကြလော့။ ထိုသို့ပြုကြလော့။ အကြောင်းမူကား၊ သင်တို့သည် ကောင်းကြီးခံစားရန်ဖိတ်ခေါ်ခြင်းခံသောသူများဖြစ်ကြ၏။

¹⁰ကျမ်းစာဆိုသည်မှာ
“အသက်တာ၌ ပျော်ရွှင်လို၍ ကောင်းသောနေ့ရက်များစွာကို ရရှိလိုသောသူသည် မကောင်းမှုပြောခြင်းနှင့် မုသာသုံးခြင်းမှ ကိုယ်ကိုရှောင်ဖယ်ရမည်” ဟု လာသတည်း။

¹¹ ထိုသူသည် မကောင်းသော အကျင့်ကို အဘယ်သောအခါမျှ မကျင့်ရ။ သို့သော်လည်း၊ ကောင်းသောအကျင့်ကို ကျင့်ရမည်။ သူသည် ငြိမ်သက်ခြင်းကို ကြိုးစားရှာဖွေ၍ ရရှိရန် ဆက်လက်ကြိုးစားရမည်။

¹² ထာဝရဘုရားသည် လူကောင်းတို့ကို ကြည့်ရှုတော်မူ၍ သူတို့၏ဆုတောင်းခြင်းကို နားညောင်းတော်မူ၏။ သို့သော်လည်း ထာဝရဘုရားသည် မကောင်းမှုကို ပြုသောသူတို့အား ဆန့်ကျင်တော်မူ၏။” *ဆာလံ၊ 34:12-16*

¹³သင်တို့သည် အစဉ်အမြဲ ကောင်းမှုပြုလျှင် အဘယ်သူကမျှ သင်တို့ကို ညှဉ်းဆဲလိမ့်မည်မဟုတ်။ ¹⁴သင်တို့သည် ကောင်းမှုပြုခြင်းကြောင့် ဒုက္ခခံရလျှင် ဘုရားသခင်၏ကောင်း

ကြီးပေးခြင်းကို ခံရလိမ့်မည်။ “လူတို့၏ခြိမ်းခြောက်ခြင်းကို မကြောက်ကြနှင့်။ မစိုးရိမ်ကြနှင့်။” * ¹⁵သို့သော်လည်း သင်တို့သည် ခရစ်တော်ကို အစဉ်အမြဲရှိသေ၍ သင်တို့အသက်တာ၏အရှင်သခင်အဖြစ်ထားရှိရမည်။ သူတို့၌ ရှိသောမျှော်လင့်ခြင်းကို မေးသူတိုင်းအား ရှင်းပြဖြေဆိုရန်အဆင်သင့် ရှိကြလော့။ ¹⁶သို့သော်လည်း၊ သူတို့ကို ရိုသေမှုနှင့် နူးညံ့စွာပြောဆိုကြလော့။ သင်တို့သည်ကောင်းမှုပြုနေသည်ကို ကိုယ်စိတ်ထဲတွင် သဘောပေါက်နားလည်ကြလော့။ ခရစ်တော်၌ရှိသောအသက်တာကို မကောင်းကြောင်း ပြောသောသူတို့သည် အရှက်ရကြလိမ့်မည်။ ¹⁷ကောင်းသောအကျင့်ကျင့်ခြင်းကြောင့် ဒုက္ခခံခြင်းသည် မကောင်းသောအကျင့်ကျင့်ခြင်းထက် သာ၍ကောင်း၏။ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်ဖြစ်လျှင် သာ၍ကောင်း၏။ ¹⁸ခရစ်တော်ကိုယ်တိုင် သင်တို့အတွက် အသေခံတော်မူ၏။ ထိုသေခြင်းတစ်ခုတည်းကပင်လျှင် သင်တို့၏အပြစ်အတွက် ပေးဆပ်ခဲ့၏။ ကိုယ်တော်၌ အပြစ်မရှိသော်လည်း အပြစ်ရှိသူတို့အတွက် အသေခံတော်မူ၏။ သင်တို့အားလုံးကို ဘုရားသခင်ထံတော်သို့ ပို့ဆောင်ဖို့အလို့ငှါ ကိုယ်တော်သည် ဤသို့ပြုတော်မူ၏။ ကိုယ်ခန္ဓာတော်ကို သတ်ဖြတ်ခြင်းခံတော်မူ၏။ သို့သော်လည်း ဝိညာဉ်အားဖြင့် အသက်ရှင်တော်မူ၏။ ¹⁹ထို့အပြင် ကိုယ်တော်သည် သွား၍ ထောင်ထဲ၌ လှောင်ထားသော ဝိညာဉ်တို့အား တရားဟောတော်မူ၏။ ²⁰ထိုဝိညာဉ်တို့သည် နေ့လက်ထက် ကပင်ဘုရားသခင်ကို နာခံရန် ငြင်းပယ်သောဝိညာဉ်များ ဖြစ်ကြ၏။ နေ့သေသည် သင်တို့ကို တည်ဆောက်နေစဉ် ဘုရားသခင်သည် သူတို့ကို စိတ်ရှည်စွာစောင့်တော်မူ၏။ လူအနည်းငယ်တည်းဟူသော လူရှစ်ယောက်သာသင်တို့ထံမှာ ကယ်ဆယ်ခြင်းခံရ၏။ ထိုသူတို့သည် ရေအားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းကိုခံရ၏။ ²¹ထိုရေသည် ယခုတွင် သင်တို့ကို ကယ်တင်သောဗတ္တိဇံကွ

“လူတို့၏ ... မစိုးရိမ်ကြနှင့်” ဟေရှာရ 8:12

သို့ပင် ဖြစ်၏။ ဗတ္တိဇံသည် သင်တို့၏ကိုယ်ခန္ဓာ မှအညစ်အကြေးများကို ဆေးကြောခြင်းမ ဟုတ်။ သို့သော်လည်း ဗတ္တိဇံသည် စိတ်နှလုံး ဖြူစင်ရန် ဘုရားသခင်အား တောင်းခံခြင်းဖြစ် ၏။ ယေရှုခရစ်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်တော်မူခြင်း ကြောင့် သင်တို့သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက် ကြ၏။ ²²ယေရှုသည် ယခုတွင် ကောင်းကင်ဘုံ သို့ ကြွတော်မူသည်ဖြစ်၍ ဘုရားသခင်၏ လက်ကျံတော်ဘက်၌ ထိုင်တော်မူ၏။ ကိုယ် တော်သည် ကောင်းကင်တမန်တော်များ၊ အာ ကာတော်များနှင့် တန်ခိုးတော်များတို့ကို အုပ် စိုးတော်မူ၏။

ပြောင်းလဲသောအသက်တာ

4 ခရစ်တော်သည် လူသားဖြစ်နေစဉ်တွင် ဆင်းရဲဒုက္ခခံတော်မူ၏။ ထို့ကြောင့်သင်တို့ သည် ခရစ်တော်၌ရှိသောသဘောကဲ့သို့ ရှိ၍ ဆင်းရဲဒုက္ခခံရန် အဆင်သင့်ဖြစ်ကြလော့။ အ ကြောင်းမူကား၊ ကိုယ်ခန္ဓာ၌ ဆင်းရဲဒုက္ခခံ သောသူသည် ဒုစရိုက်နှင့်လွတ်ငြိမ်း၏။ ²ဤ လောက၌ ကျန်ရှိနေသေးသောသင်တို့၏အ သက်တာသည် လူတို့၏အလိုဆန္ဒအတိုင်းမ ဟုတ်ဘဲ၊ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်အတိုင်း အ သက်ရှင် ရမည်အကြောင်း ဤသို့ပြုရမည်။ ³သင်တို့သည် အထက်က မယုံကြည်သူတို့ ပြုလုပ်လိုသောအရာအတိုင်း လုပ်လိုသောအ သက်တာများကို ကြိုက်နှစ်သက်ခြင်းဖြင့် အ ချိန်ကို များစွာပြုန်းကြ၏။ သင်တို့သည် ကိလေ သာအပြစ်များကို လွန်ကျူး၍ သင်တို့၏တပ် မက်သောမကောင်းသောအမှုများကို ပြုကြ၏။ ယစ်မူးခြင်း၊ ရိုင်းစိုင်းခြင်း၊ ပြုန်းတီးသောပွဲလုပ် ခြင်းနှင့် ရုပ်တုကိုးကွယ်ခြင်း၌ ပါဝင်ခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ကြ၏။ ⁴မယုံကြည်သောသူတို့သည် သူ တို့ပြုသည့်ရိုင်းစိုင်း၍ ပြုန်းတီးသောအရာများ ကို သင်တို့မပြုသည်ကို ထူးဆန်းသည်ဟု ထင် မှတ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့အား မကောင်း ကြောင်း ပြောဆိုကြ၏။ ⁵ထိုသူတို့သည် မိမိပြု ခဲ့သောအရာများကို ပြန်လည်ရှင်းပြရမည်။

သက်ရှင်သောသူတို့ကို၎င်း၊ သေသောသူတို့ ကို၎င်း တရားစီရင်ရန် အဆင်သင့်ရှိတော်မူ သောသူထံတော်သို့ သူတို့သည် ဖြေရှင်းရမည် ဖြစ်၏။ ⁶ယခုတွင် သေနေသောသူ တို့သည် လူအားလုံးတို့ကို တရားစီရင်သောနည်းလမ်း ဖြင့် တရားစီရင်ခြင်းခံရမည် ဖြစ် သောကြောင့် သူတို့ထံသို့ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်း ကို ဟောပြောရ၏။ သူတို့သည် အသက်ရှင်နေ စဉ်ပြုလုပ်ခဲ့သောအရာများအတွက် တရားစီ ရင်ခြင်းခံရမည်။ သို့သော်လည်း၊ ဘုရားသခင် သည် အသက်ရှင်တော်မူသကဲ့သို့ သူတို့သည် စိတ်ဝိညာဉ်အားဖြင့်အသက်ရှင်မည်အကြောင်း ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းသည် သူတို့ ထံသို့ ဟောပြောရ၏။

ဘုရားသခင်၏ဆုကျေးဇူးများကြောင့် စေတမန်ကောင်းဖြစ်လော့

⁷ခပ်သိမ်းသောအမှုတို့သည် အဆုံးသို့ ရောက်လုသည် ဖြစ်သောကြောင့်သင်တို့သည် ကိုယ်ကို ထိန်းချုပ်လျက် စိတ်ကြည်လင်စေကြ လော့။ ဤအရာသည် ဆုတောင်းခြင်းအလိုငှါ မစလိမ့်မည်။ ⁸အရေးကြီးဆုံးသောအရာသည် သင်တို့အချင်းချင်း စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ချစ်ခင် ကြရန် ဖြစ်၏။ ချစ်ချင်းမေတ္တာသည် အပြစ် များစွာကို ပုံးလွှမ်းတတ်၏။ ⁹မြည်တမ်းခြင်းမ ရှိဘဲ အချင်းချင်းညွှန်ညွှန်သည်ဝတ်ကို ပြုကြလော့။ ¹⁰သင် တို့တစ်ဦးစီသည် ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ် ဆုကျေးဇူးကို လက်ခံရရှိကြ၏။ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်သည် သင်တို့ထံသို့ နည်းလမ်း များစွာဖြင့် ပြသတော်မူပြီ။ သင်တို့သည် ဘုရား သခင်၏ဆုကျေးဇူးများကို အသုံးပြုဘို့ တာဝန် ဝတ္တရားရှိသော အစေခံကျွန်များကဲ့သို့ ဖြစ်ကြ ၏။ ထို့ကြောင့် ထိုဆုကျေးဇူးများကို အသုံးပြု ၍ အချင်းချင်းအမှုဆောင်ရွက်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်၏အစေခံကောင်းများ ဖြစ်ကြ လော့။ ¹¹စကားပြောဆိုသောသူသည် ဘုရား သခင်၏အထံတော်မှ လာသောစကားကိုသာ

ပြောရမည်။ အမှုတော်ဆောင်ရွက်သောသူသည် ဘုရားသခင်ပေးတော်မူသောခွန်အားဖြင့်သာ အမှုတော်ဆောင်ရွက်ရမည်။ ဘုရားသခင်သည် အရာရာ၌ ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ချီးမွမ်းခြင်းခံရမည်အကြောင်း သင်တို့သည် ဤကဲ့သို့ ပြုကြလော့။

ခရစ်ယာန်တစ်ယောက်အနေဖြစ် ဆင်းရဲဒုက္ခခံရခြင်း

¹²မိတ်ဆွေတို့၊ ယခုတွင် သင်တို့၏ခံစားနေရသော နာကျင်သောဒုက္ခဆင်းရဲခြင်းကြောင့် မအံ့သြကြနှင့်။ ထိုအရာများသည် သင်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်းကို စစ်ဆေးခြင်းဖြစ်၏။ ထူးခြားသောအရာများသည် သင်တို့၌ ဖြစ်ပေါ်သည်ဟု မထင်ကြနှင့်။ ¹³ခရစ်တော်၏ဆင်းရဲဒုက္ခကို ဝေမျှခံစားရသောကြောင့် ဝမ်းမြောက်သင့်၏။ ခရစ်တော်သည် ဘုန်းအသရေတော်နှင့်ကြွလာသောအခါ သင်တို့သည် ဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့် ပြည့်ဝလိမ့်မည်။ ¹⁴ခရစ်တော်၏နောက်လိုက်ခြင်းကြောင့် လူတို့သည် သင်တို့၏မကောင်းကြောင်းပြောသောအခါ ဝမ်းမြောက်ကြလော့။ အကြောင်းမူကား ဘုန်းကြီးသောဝိညာဉ်တော်သည် သင်တို့နှင့်အတူ ကျိန်းဝပ်တော်မူ၏။ ထိုဝိညာဉ်သည် ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်တော်၏။ ¹⁵သူတစ်ပါးကို သတ်ခြင်းအပြစ်၊ ခိုးခြင်းအပြစ်၊ အမှားလွန်ကျူးခြင်း အပြစ်နှင့် သူတပါးအမှည့် ဝင်စွက်ခြင်းအပြစ်ကြောင့် သင်တို့သည် ဒုက္ခဆင်းရဲခံသင့်။

¹⁶သို့သော်လည်း ခရစ်ယာန်ဖြစ်ခြင်းကြောင့် သင်တို့သည် ဒုက္ခခံစားရလျှင် မရှက်ကြနှင့်။ ထိုသို့ပြုမည့်အစား ထိုနာမကိုခံယူခြင်းကြောင့် ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းကြလော့။ ¹⁷ဤအချိန်သည် တရားစီရင်ခြင်းအတွက် စတင်ရန် အချိန်ဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်၏မိသားစုမှစ၍ တရားစီရင်ခြင်းအမှုကိုစတင်မည်။ တရားစီရင်ခြင်းသည် ငါတို့နှင့်စတင်လျှင် ဘုရားသခင်၏ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို လက်မခံသောသူတို့၌ အဘယ်သို့ ဖြစ်မည်ကို ဆင်ခြင်ကြလော့။

¹⁸“ကောင်းသောသူ တစ်ယောက်သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်ရန် အလွန်ပင် ခဲယဉ်းသည်မှန်လျှင် အပြစ်သားတို့၌ ဘုရားသခင်ကို ဆန့်ကျင်သောသူတို့သည် အဘယ်သို့ ဖြစ်လိမ့်မည်နည်း။”
သုတ္တံ၊ 11:31 (ဂရိမူရင်းကျမ်းစာ)

¹⁹ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်၏အလိုတော်နှင့်အညီ ဆင်းရဲခံရသောသူတို့သည် မိမိကိုယ်ကို ဘုရားသခင်ထံတော်သို့ ဆက်ကပ်အပ်နှံရမည်။ ဘုရားသခင်သည် သူတို့ကို ဖန်ဆင်းတော် မူသောသူဖြစ်သောကြောင့် သူတို့ကို ကိုးစားနိုင်၏။ ထို့ကြောင့် ကောင်းသောအရာများကို ဆက်လုပ်ရန် လိုအပ်ပေ၏။

ဘုရားသခင်၏သိုးစု

5 ယခုတွင် ငါသည် သင်တို့အုပ်စု၌ရှိသော သင်းအုပ်တို့ကိုပြောရန် စကားအချို့ရှိ၏။ ငါကိုယ်တိုင်သည်လည်း သင်းအုပ်တပါး ဖြစ်၏။ ငါသည် ခရစ်တော်၏ဆင်းရဲဝေဒနာကို ကိုယ်မျက်စိဖြင့်မြင်ခဲ့ပြီး ငါတို့တွင် ထင်ရှားတော်မူမည့်ဘုန်းအသရေကို ပြောပြမည်။ ²သင်တို့၌ရှိသောလူစုတို့၏အမှုဝတ္တရားကို ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်ရန် ငါတောင်းပန်ပါ၏။ သူတို့သည် ဘုရားသခင်၏သိုးတော်စု* ဖြစ်၏။ သင်တို့ကို အဓမ္မထိန်းစေသောကြောင့် မဟုတ်၊ စေတနာစိတ်ရှိစွာဖြင့် သူတို့ကို ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်ကြလော့။ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့အား အမှုတော်ဆောင်ရန် အလိုရှိသောနည်းလမ်းသည် ဤနည်းလမ်းဖြစ်၏။ ငွေလိုသောကြောင့် ပြုခြင်းမဟုတ်ဘဲ ပြုလိုသောကြောင့်ပြုခြင်း ဖြစ်ပါစေ။ ³သင်တို့၏တာဝန်ကျရာလူစုတို့အပေါ်တွင် အုပ်ချုပ်သူမဖြစ်ကြနှင့်။ ထိုသို့အစား၊ သူတို့တွင် ပုံသက်သေကောင်း ဖြစ်ကြလော့။ ⁴သို့ဖြစ်လျှင် သိုးထိန်းအကြီးကြွလာတော်မူသောအခါ သင်တို့သည် သရဖူကို လက်ခံရရှိလိမ့်မည်။

ဘုရားသခင်၏သိုးစု ဘုရားသခင်၏လူများသူတို့သည် ထိန်းသိမ်းဖို့လိုသောသိုးစုကဲ့သို့ ဖြစ်သည်။

ထိုသရဖူသည် ဘုန်းအသရေတော်နှင့် ပြည့်စုံပြီး၊ ထိုအရာ၏အလှသည် ဘယ်သောအခါမျှ မပျောက်ကွယ်ပါ။

⁵အသက်ပျိုသောသူတို့အားပြောရန်စကား အချို့ရှိ၏။ အသက်ကြီးသောသူတို့၏အုပ်စိုးခြင်းကို ဝန်ခံကြလော့။ သင်တို့အားလုံးသည် အချင်းချင်းတစ်ယောက်အောက် တစ်ယောက်စိတ်နှိမ်ချခြင်းရှိကြလော့။

“ဘုရားသခင်သည် ထောင်လွှားသော သူတို့ကို ဆန့်ကျင်တော်မူ၏။ သို့သော်လည်း စိတ်နှိမ်ချသူတို့ကို ကောင်းကြီးပေးတော်မူ၏။”

သုတ္တံ၊ 3:34

⁶ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်၏တန်ခိုးနှင့် ပြည့်ဝသောလက်တော်အောက်၌ နှိမ်ချမှုရှိကြလော့။ သို့မှသာ ကာလအချိန်တန်လျှင် ဘုရားသခင်သည် သင်တို့ကို ချီးမြှောက်တော်မူလိမ့်မည်။ ⁷သင်တို့၏စိုးရိမ်ပူပန်မှုမရှိသမျှကို ကိုယ်တော်၌ အပ်နှံကြလော့။ အကြောင်းမူကား၊ ကိုယ်တော်သည် သင်တို့အတွက် သတိနှင့်ကြည့်ရှုတော်မူ၏။

⁸ကိုယ်ကိုယ် ချုပ်တည်းခြင်းရှိ၍ သတိရှိကြလော့။ မာရ်နတ်သည် သင်တို့၏ရန်သူဖြစ်၏။ လူအချို့ကို ကိုက်စားရန် ဟောက်သော ခြင်္သေ့ကဲ့သို့ လှည့်လည်ရှာဖွေနေ၏။ ⁹သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်း၌ ခိုင်မြဲစွာရပ်တည်၍ မာရ်နတ်ကို ဆန့်ကျင်ကြလော့။ တလောကလုံး၌ ရှိသောသင်တို့၏ ညီအစ်ကိုမောင်နှမအားလုံးတို့သည် သင်တို့ကဲ့သို့ ဆင်းရဲဒုက္ခကိုခံစားနေရသည်ကို သင်တို့သိကြ၏။

¹⁰အချိန်တွင် သင်တို့သည် တစ်ခဏသာ ဆင်းရဲဒုက္ခကိုခံစားရမည်။ သို့သော်လည်း နောက်ဆုံး၌ ဘုရားသခင်က အရာခပ်သိမ်းကို ပြောင့်မှန်စွာ စီစဉ်တော်မူလိမ့်မည်။ သင်တို့သည် မလဲကျမည်အကြောင်း ဘုရားသခင်သည် သင်တို့ကို ခိုင်ခံ့မြဲမြဲစေတော်မူလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်သည် ကျေးဇူးတော်အားလုံးကို ပေးတော်မူသောသူဖြစ်၏။ သင်တို့သည် ခရစ်တော်ယေရှု၌ရှိသော ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသရေကို ဝေငှရန် ခေါ်တော်မူခြင်းခံသောသူများဖြစ်ကြ၏။ ¹¹ထိုဘုရားသခင်သည် ဘုန်းတန်ခိုးတော်အားလုံးကို အစဉ်အမြဲ ပိုင်ဆိုင်တော်မူ၏။ အာမင်။

နောက်ဆုံးနှုတ်ဆက်ခြင်း

¹²သိလ၏ ကူညီမှုဖြင့် ဤစာတို့ကို ငါရေး၏။ သူသည် ခရစ်တော်၌ သစ္စာရှိသော ညီအစ်ကို ဖြစ်ကြောင်းငါသိ၏။ သင်တို့ကို ခွန်အားပေးတိုက်တွန်းရန်နှင့်ဤအရာသည် ဘုရားသခင်၏စစ်မှန်သော ကျေးဇူးတော်ဖြစ်ကြောင်း သင်တို့ကို သိစေခြင်းငှါ ဤသို့သောစာကို ငါရေး၏။ ထိုကောင်းကြီးအပေါ်တွင် ခိုင်မြဲစွာရပ်တည်ကြလော့။ ¹³ဗာဗုလုန်မြို့၌ရှိသောအသင်းတော်သည် သင်တို့ကို နှုတ်ဆက်ပါ၏။ ထိုသူတို့သည် သင်တို့ကဲ့သို့ပင် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသောသူများဖြစ်ကြ၏။ ခရစ်တော်၌ ငါ့သားဖြစ်သောမာကုသည်လည်း သင်တို့ကို နှုတ်ဆက်ပါ၏။ ¹⁴သင်တို့တွေ့ဆုံကြသောအခါ အချင်းချင်းတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက်ချစ်ချင်း မေတ္တာနမ်းခြင်းနှင့် နှုတ်ဆက်ကြလော့။ ခရစ်တော်နှင့်ဆိုင်သောသင်တို့အားလုံး၌ ငြိမ်သက်ခြင်းရှိစေသတည်း။

License Agreement for Bible Texts

World Bible Translation Center

Last Updated: September 21, 2006

Copyright © 2006 by World Bible Translation Center

All rights reserved.

These Scriptures:

- Are copyrighted by World Bible Translation Center.
- Are not public domain.
- May not be altered or modified in any form.
- May not be sold or offered for sale in any form.
- May not be used for commercial purposes (including, but not limited to, use in advertising or Web banners used for the purpose of selling online ad space).
- May be distributed without modification in electronic form for non-commercial use. However, they may not be hosted on any kind of server (including a Web or ftp server) without written permission. A copy of this license (without modification) must also be included.
- May be quoted for any purpose, up to 1,000 verses, without written permission. However, the extent of quotation must not comprise a complete book nor should it amount to more than 50% of the work in which it is quoted. A copyright notice must appear on the title or copyright page using this pattern: "Taken from the HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™ © 2006 by World Bible Translation Center, Inc. and used by permission." If the text quoted is from one of WBTC's non-English versions, the printed title of the actual text quoted will be substituted for "HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™." The copyright notice must appear in English or be translated into another language. When quotations from WBTC's text are used in non-saleable media, such as church bulletins, orders of service, posters, transparencies or similar media, a complete copyright notice is not required, but the initials of the version (such as "ERV" for the Easy-to-Read Version™ in English) must appear at the end of each quotation.

Any use of these Scriptures other than those listed above is prohibited. For additional rights and permission for usage, such as the use of WBTC's text on a Web site, or for clarification of any of the above, please contact World Bible Translation Center in writing or by email at distribution@wbtc.com.

World Bible Translation Center

P.O. Box 820648

Fort Worth, Texas 76182, USA

Telephone: 1-817-595-1664

Toll-Free in US: 1-888-54-BIBLE

E-mail: info@wbtc.com

WBTC's web site – World Bible Translation Center's web site: <http://www.wbtc.org>

Order online – To order a copy of our texts online, go to: <http://www.wbtc.org>

Current license agreement – This license is subject to change without notice. The current license can be found at: <http://www.wbtc.org/downloads/biblelicense.htm>

Trouble viewing this file – If the text in this document does not display correctly, use Adobe Acrobat Reader 5.0 or higher. Download Adobe Acrobat Reader from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/readstep2.html>

Viewing Chinese or Korean PDFs – To view the Chinese or Korean PDFs, it may be necessary to download the Chinese Simplified or Korean font pack from Adobe. Download the font packs from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/acrrasianfontpack.html>